
 

 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 27/9-23. 

 
 
Til stede: Iben Augustesen (IA) Hans Borgstrøm (HB), Sten Emborg (SE), Daniel 

Bred (DB), Jonas Thing (JT), Asbjørn Jørgensen (AJ), Tony Jørgensen (TJ) og Henrik 
Sengeløv (HS), formand, referent. 

Afbud: Emilie Dresler (ED), Dorte Kjerulf (DK), Morten Petersen (MP), 
 
 

1. Broprojektet, status og videre plan (HB) 
o Enkelte fejl på elstandere rettet. Endelig kabelføring afventer fastgørelse 

af broer med pæle. Start på pæleramning er udskudt til uge 45. Bådejere 

skal have besked pr. mail (AJ), og KvS orienteres (HS). 
2. Referat fra kontraktmøde med Unionkul (DK/HS) 

o Der vil blive fremsendt kontraktforslag fra Unionkul med forskellig løbetid 
og takster på lokalet på 1. sal. De sidste streger vedr. bygningen på 
pladsen er ikke sat endnu. 

3. Nyt fra udvalgene 
o Pladsudvalg 

▪ Der er både der har stået på land i 4 år eller mere. Ejere er 
kontaktet, og der er givet respit til fjernelse senest maj 2024. 

▪ Der etableret metalværksted og snedkerværksted, der får hhv 5t 
kr og 4t kr til etablering. 

▪ Godt fyldte optagningslister. 

o Husudvalg 
▪ Har konstitueret sig med et stort antal medlemmer og 

job/ansvarsliste. JT afløser ED fra bestyrelsen i udvalget. 
o Festudvalg 

▪ Stiftelsesfest 28/10-23 

o Kommunikationsudvalg 
▪ Gnisten udkommer planmæssigt 

▪ Møde i gruppen planlægges 
o Sportsbådgruppen, se vedhæftede 

▪ Bestyrelsen har modtaget en handleplan fra sportsklubben, det er 

aftalt at sportsklubben præsenterer endelig plan for bestyrelsen 
ved fremmøde.  

o Kapsejladsudvalg 
▪ Sejladser med stor tilslutning, dels tirsdagssejladser, men også 

Hven rundt ved nat og Bomlukker, hvor der også er mange 

deltagere fra andre klubber. Aktiviteterne fortsætter. 
o Skolebådsudvalg 

▪ Rapport vil blive fremsendt fra Jacob Hintz. 
4. Økonomi 

o Broprojektet har drænet den likvide kapital på bankkontoen, bestyrelsen 

bemyndiger forretningsudvalget til at disponere. Førsteprioritet er ikke at 
sælge værdipapirer. 

5. Action points (vedhæftet) 
6. Evt. 

o Nordre klubhus er fuldt udlejet iht reglerne. Ingen problemer. Gavlen er 

renoveret. 



 

 

o SKK har arrangement i samarbejde med Danske Tursejlere om ankring, 
stor tilslutning. 

o Enkelte broer skal fikseres før pæleramning. 
o HF vil sætte strips på ting der ”roder” på broerne, så de er ryddet til 

pæleramningen. 

 

Næste møde: 

Torsdag d. 26/10-23 i klubhuset. 

SE indkalder med input fra HS, der er sygemeldt. 

OBS: der blev ikke valgt en ”traktør” 

Yderligere planlagt: 

Julehygge fredag d. 24/11-23 hos Dorthe  

 
København, 1/10-23 

Henrik Sengeløv 
Formand, referent 

  



 

 

 

Aktion Ansvarlig Ikke 
startet 

Igangværende Fuldført 

Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr, jvnfør rapporten 
– samarbejde med Havnefogeden 

Sten  X  

Frivillighedsaften – et årligt 
arrangement –På stand by, 
introaften prioriteres. 

Iben  X   

Introarrangement til nye 
medlemmer – repræsentanter fra 
udvalgene – Bestyrelsen – skal 
afholdes til foråret engang. Jonas 
tager kontakt til Iben 

Iben/Jonas  X  

Trygfondens stiger sættes op i 
løbet af de næste uger. 

Asbjørn  X  

Budget til udskiftning af hegn på 
landpladsen 

Asbjørn/Sten  X  

      

Lille mastekran, stor lus I wiren.  Asbjørn/Dorthe  X  

Ny dialog med Jacob Jensen Asbjørn og 
Dorthe 

 X  

Forsikring Codan indberetning af 
antal af både 

Asbjørn og Sten  x  

Kontrakt klubhus med Kastbjerg 
 

Henrik/ Dorthe  x  

Kontrakter vand/land By&Havn 
 

Henrik/Sten/Hans  x  

Forskønnelsesprojekt/By&Havn 
 

Henrik  x  

Nye Parkeringsaftaler 
 

Henrik  x  

Projektbåde på landplads Dorthe/Asbjørn  x  

“PIXI”-instrukser med CC Tony  x  

Tilskud Københavns Kommune Asbjørn x   

     


